
Acta reunió Plataforma en Defensa de l’Escola Pública del Poblenou
25/10/17

Assisteixen: La Llacuna, L’Arenal de Llevant, La Mar Bella, Fluvià, Quatre Cantons, La Flor de 
Maig, Pere IV, Les Acàcies, A.VV.

1. Samarretes. Set escoles han demanat 274 samarretes, que no corresponen exactament 
amb les nostres existències, sobretot en les talles petites. En Joan Lluís de La Mar Bella fa una 
proposta de com poder-ho solucionar, restant una sèrie de samarretes per escola, la resta 
estem d’acord. A partir de la talla 9/10 no hi ha problemes per cobrir les demandes. 
Properament en Joan Lluís enviarà la taula definitiva (hi ha hagut alguna demanda més 
d’última hora). Quan ho tinguem actualitzat, cada escola s’encarregarà de concretar amb el 
Joan Lluís com anar-les a buscar i si algú no ha pogut abans de la propera reunió, es portaran 
allà.
La Llacuna disposa d’un romanent de samarretes, la gent que es quedi sense podria adquirir-
les d’allà, però la Teresa de moment no pot concretar quines talles en té i, òbviament, no seran
al mateix preu.
Quedem que els diners els guardarà l’Amador de l’A.VV.

2. Recopilació de correus. Tenim correu corporatiu de totes les escoles, només ens falta 
saber els de la Vila Olímpica i Front Marítim. El Julián escriurà a la Mónica de la Vila Olímpica i 
algú altre (disculpeu, no vaig apuntar qui i no ho recordo), al Front Marítim.
El Julián farà un google-group amb tots el correus per comunicar-nos més fàcilment. Queda 
pendent acabar de decidir si es farà un correu corporatiu de la plataforma com a tal (a partir 
d’un debat posterior, veure a «8.Torn obert de paraules»).

3. Seguiment Obres.
- La Mar Bella: no hi ha cap notícia nova sobre les obres. La Junta de l’AMPA vol fer una 
queixa al Consorci perquè no hi ha lavabos al pati amb l’estat actual de l’edifici, amb els 
problemes que això comporta en les hores de pati, de desprès del menjador, etc.
S’ha engegat un procès participatiu per part de l’Ajuntament (el dia 30/10 a les 18h hi ha una 
reunió) sobre «com fer la plaça». A l’escola nens i nenes faran propostes. Amb tot plegat, al 
gener es farà la proposta definitiva de plaça.

- La Flor de Maig: no saben res nou d’obres ni de mòduls. Tenen un problema de necessitat 
d’ombra (només tenen dos tendals que no serveixen de gaire). De moment, no hi ha 
problemes amb el menjador compartit amb l’institut.

- Maria Espinalt: no ha pogut venir ningú a la reunió. Sabem que ja han començat a fer 
obres. Als mòduls sabem que hi ha un problema a la Sala de Música i a la d’Art perquè no hi ha
ni taules ni cadires. La línia de més es va acceptar, entre d’altres coses, amb el compromís de 
que es podrien fer servir els espais.

4. Reunió a quatre bandes: l’Amador ens presenta la carta per demanar la reunió amb la 
Conselleria, Ajuntament/Districte i Consorci. Aprofitem i parlem una mica de coses que s’han 
d’anar preguntant a la reunió quan es produeixi. L’Amador proposa que la carta tingui el 
mateix format que una altra que vam fer amb els segells de totes les AMPA i AFA, perquè així 
tinguem més força. Un cop la tingui enllestida, la passarà per correu i la deixarà a l’A.VV. 
Perquè puguem anar a posar el segell (horari de l’A.VV.: dilluns, dimecres i dijous de 19h a 
21h).

5. Acte amb la Marta Comas: l’Albert es va posar en contacte amb ella i està encantada de 
poder realitzar-ho. Pensem que ha de ser un acte obert al barri, intentaríem que fos abans de 
que acabi l’any. L’Albert tornarà a parlar amb la Marta per acabar de concretar un nom per a 
l’acte i perquè ens pugui fer una petita introducció per fer difusió. La idea seria fer-ho a la 
biblioteca, un dimecres, sobre les 18:30h, s’encarrega l’Albert de demanar la sala. A la propera
reunió intentem tancar el tema. Li demanarem a la Ruth (en aquest moment ja havia marxat 
de la reunió) si pot fer un cartell quan tinguem totes les dades.



6. Debat sobre el tema de la puntuació. Com l’altre dia, tenim un debat viu sobre com 
abordar el tema a les nostres escoles (i sobre la representativitat o no de les persones de la 
Plataforma). Veiem que ens fa falta un bon argumentari sobre el tema (tot i que el document 
de Sant Martí té bona informació) i pensem que una de les coses que hauríem de fer és una 
sessió d’autoformació. També s’havia dit que algú (que no ha vingut a la reunió) miraria de 
posar-se en contacte amb la Fapac per veure quina era la seva postura sobre el tema (s’ha 
pogut fer?). I també veiem que estaria bé conèixer si hi ha més gent fent propostes similars 
en altres barris, localitats, etc., per sumar.
Veiem que no és una cosa que s’hagi de resoldre per aquest curs, així que apostem per 
continuar treballant-ho com una cosa a més llarg termini (hauríem de fer aviat, però, aquesta 
autoformació...).

7. Vídeos: El Toni no ha pogut venir, de moment tot continua igual, ho deixem com està, ja es
treballarà quan es pugui.

8. Torn obert de paraules:
- Amador: Qui pot representar la Plataforma al Consell de Barri? De moment surt l’Albert 
(L’Arenal) i s’ofereix també la Núria (Flor de Maig).

- Albert: arrel d’una convocatòria de Taula de Treball sobre «Convivència a les aules en temps 
de crisi» sorgeix el debat sobre com centralitzem la informació que arriba a la Plataforma. 
Queda pendent acabar de tractar això.

- Julián: El proper 11 de novembre l’Assemblea Groga convoca a una manifestació amb el lema
«Exigim el 6%», campanya que serveix per demanar aquest percentatge del pressupost per a 
Ensenyament, que és el fixat per la LEC i que, a dia d’avui, està al 2%. Es decideix que la 
Plataforma s’adhereix a la convocatòria, s’encarrega el Julián.

- Julián: s’ha trobat a la Belén Tascón (XEI, Debat Extraordinari sobre l’Educació Pública, etc.) i
li ha comentat que es presenta a la presidència de la Fapac, amb certes idees de canvi que, a 
priori, semblarien en la línia de la Plataforma. Passarà un correu amb més informació, 
demanava si la podíem ajudar per rebre el vot positiu de les AMPA i AFA del Barri. Quan li 
arribi, el Julián enviarà a tothom les seves propostes.

- Núria: amb el tema del bloqueig econòmic per part de l’Estat, la Flor de Maig, que encara no 
disposava com a escola amb un NIF propi, sinó que feia servir un de corporatiu, ha vist que no 
pot fer servir els seus diners (quotes d’escola que ja han pagat les famílies!), per tant no 
poden fer sortides, comprar material, etc. No concretem que podem fer, però trobem que és 
quelcom molt preocupant.

Proposem propera reunió de Plataforma pel dia 8 de novembre de 2017, a les 19:30h., al 
Casal de Barri del Poblenou, Rba. Poblenou 49. (Queda pendent decidir qui fa ordre del dia i 
acta per aquesta reunió!)


